
Möte skolråd Snättringeskolan 
 
Närvarande: Nadja Melander (rektor), Cecilia Söderlund (mellan), Didier Madagascha (fritids) 
och Tanya Georgieva (låg) samt Béatrice Gibbs, Marie Bouvié och Lena Bernhard 
(föräldraföreningen). 
 
Justerare: Cecilia Söderlund 
 

1. Mellan. På skolan finns internationaliseringsprojekt för att barnen ska bli mer 
medvetna om världen utanför. Hela skolan är medverkande på olika sätt. I september 
kom elever på besök från andra länder. Om två veckor skulle elever i årskurs 6 
tillsammans med några lärare åka till Madeira. Men detta blir inställd pga 
Coronaviruset. Frågan är om det kan skjutas fram till senare på våren. Cissi har haft 
kontakt med Erasmus och flygbolag för att se om det går att boka om. Till hösten är 
träffen i alla fall i Tyskland. Just nu arbetar man med World Childrens price. Elevens 
val just nu. 

2. Låg. Just nu är det elevens val. Just nu pågår nationella prov i årskurs 3. Tvåorna åker 
och simmar. Ettorna är kvar här och jobbar. Utflykter ställs in för säkerhets skull. 

3. Fritids. Det har varit pingisturnering och en elev i årskurs fyra vann. Vi kör olika 
turneringar för att lära känna varandra. Eller låta eleverna sitta och ta det lugnt. Nu 
har ett förändringsarbete skett kring Oasens lokal för att erbjuda en lugnare och 
mysigare lokal. Lågfritids har precis avslutat ett tema och nu har de börjat ett nytt 
tema med tvärkul, där eleverna får testa hur det är på en annan avdelning.  

4. Ekonomin är god. Vår ekonom är långtidssjukskriven, och vi kommer få hjälp av 
Utsäljeskolans ekonom. Det kommer en ny skolsekreterare, Maria, som kommer på 
måndag. Den tidigare har avancerat till systemadministratör till kommunen.  

5. Sjukskrivningar. Just nu är många i personalen sjuka. Det är svårt att få in vikarier och 
vi behöver hjälpas åt. Det kanske inte blir som vi önskar, men vi behöver ha 
överseende. 

6. Coronaviruset. Alla som visar sjukdomsbesvär, även lindriga, måste stanna hemma 
fr.o.m. nu minst två dagar efter uppvisat sjukdomsbesvär. Viktigt att vi inte skrämmer 
barnen! Vi följer Folkhälsomyndighetens riktlinjer.  

7. Fotbollsplanen. Ingen mer information. Häromdagen var det en grävskopa som skulle 
vara där i två dagar för något förarbete. Elevrådet har gett lite förslag på vad man kan 
göra istället för fotbollsplanen, ex pingisbord eller evighetsorm. Ett förslag från 
ledningen är att lägga första rasten uppdelad. Avlämningsplatserna kommer att 
försvinna. Att bygga en ny konstgräsplan kommer ta ca 6-9 månader. Planen är att 
det kommer vara klart hösten 2021. Frågan kom upp om vi kan ha vandrande 
skolbussar. Det var föräldraföreningen som höll i denna del medan skolan stod för 
informationen. Det fanns kartor och en film som visades för föräldrarna. Föräldrar 
fick skriva upp på en lista var man bodde. Gångvägen mellan Dungen och Ängen ska 
vara öppen. Vi kommer också ha kvar tarmen som en brandväg och ha som 
samlingspunkt mellan senap- och ketchuphuset samt fotbollsplanen. Vi skulle vilja 
veta mer kring planerna för fotbollsplanen. Föräldraföreningen kan initiera till ett 
möte tillsammans med skolan för att få veta mer.  

8. Lunchrasten. En fråga har kommit upp kring diskussionen att vissa elever slänger i sig 
maten för att springa ut på rast. Men här på skolan måste barnen sitta minst 20 min 



innan de får gå ut, där Gösta har pratat med barnen om varför. Alla klasser har även 
5 tysta minuter i början, då man helst inte heller får resa sig upp. Det är ett större 
problem på mellan eftersom eleverna vill komma ut snabbt på rast. Gösta önskar att 
det skulle bli mindre spring. Skolan tänker inte just nu att eleverna ska ha lektion 
direkt efter lunchen för att senare ha rast.  

9. Kontanthantering. Vi pratade om korthantering, men det verkar väldigt krångligt. 
Klasslärarna vill gärna ha kontanter. Så vi bestämmer att det blir kontanter.  
Föräldraföreningen skapar ett underlag som skrivs under. Frågan kom om när 
pengarna kommer. Pengarna kommer så fort som möjligt! Pengarna brukar komma 
runt Lucia i vanliga fall. För respektive klass blir det 100 kr/barn och för fritids blir det 
50 kr/inskrivet barn.  

10. Snättringedagen. Det är årsmöte för föräldraföreningen den 25 mars. Nadja kommer 
meddela att det ska larmas av. Vi kan ha möte innan kl 17, då är det personal på 
plats. Snättringedagen: fram till 12 är det skola som vanligt och efter 12 är det allt 
annat. Litet tal kl 11.50 av rektorn. Sexorna står för inköpet av hamburgarna men 
önskar gärna få hjälp med att försteka hamburgarna samt skära gurka etc. av 
matsalen.   


